



Styrelsemöte

PROTOKOLL  
2017-10-19 10:16  
Styrelsen

## Styrelsemöte 4

### Närvarande presidium

Oskar Hansson	Kårordförande	<i>mötesordförande</i>
Alexander Nymark	Vice kårordförande med utbildningsansvar	<i>mötessekreterare</i>

### Närvarande ledamöter

Gustav Ekström  
Elisabeth Jensen Haverling  
Linnea Karlsson (Justerare)  
Nils Rood

### Adjungeringar

### Ej närvarande

Lovisa Tillström

§ Ärende	Beslut/kommentar
1. Mötets öppnande	Kårordförande Oskar Hansson förklarade mötet öppnat kl 10:16.
2. Justering av röstlängden	Närvaron registreras. Styrelsen är beslutsmässig.
3. Utseende av justeringsperson	Linnea Karlsson utses som justeringsperson.
4. Utseende av sekreterare	Alexander Nymark har ej lämnat sekreterarstolen.

    
ordf sek jus

5. Mötes behöriga utlysande Kallelse kom ut i tid, handlingar en dag sena.
6. Adjungeringar Inga adjungeringar.
7. Fastställande av föredragningslistan Dagordningen klubbas.
8. Föregående mötes protokoll Tidigare protokoll läggs till handlingarna.
9. Presidiet informerar
- a) ordförande
- Karnevalsorganet har börjat lösa sig, arvodering för samtliga i kommitén ska ges. Studentlundsmedlemskap kommer vara kravet för karnevalister. Ekonomikonton börjas hålla koll på. Balsäsongen har startat upp, samt Ravensbäckarkivet öppnas på fredag.
- b) vkou
- Arbetet rullar på, med relativt lugnt för tillfället. Utbildningsutskottet har börjar komma igång ordentligt.
- Elisabeth frågar om presidiets välmående och arbetstimmar. Som vanligt är det småstressigt, men på förbättringsvägen.
10. Diskussion arbetsgrupper Styrelsen diskuterar hur arbetet med de arbetsgrupper som beslutades om under konkretiseringen av verksamhetsplanen ska fortskrida. Arbetsgrupperna tilldelas också prioriteringar.
- Arbetsgrupp Modevetenskapliga programrådet: Formaliseringen ska genomföras av presidiet. Senare diskussioner om andra programråd ska göras i arbetsgrupp eller FUM. När det ska göras bör även programföreningar undersökas. Lågprioriterat.
- Arbetsgrupp utbildningsbevakning utanför studentråden: Diskutera samt finna intressenter till gruppen i studentrådsordföranden samt UU. Alexander ska sammankalla arbetsgrupp. Högprioriterat.

ordf sek jus

- Arbetsgrupp kommunikationsplan: Sissela Sjöberg, Lovisa samt Linnea sitter i arbetsgrupp och ska jobba. Eventuellt kan även Nora Carlsson gå med i gruppen. Oskar sköter sammankallning tills vidare. Extremt högprioritet.
- Arbetsgrupp presidial-/styrelseansvar: Grupp har bildats via FUM, och ska påbörja sitt arbete snarast.
- Arbetsgrupp ekonomisk uppföljning: Grupp har bildats, och arbetet är påbörjat. Arbetet kommer dock ej bli helt klart förrän slutrapport i juni.
11. Diskussion situation kring representation  
Se bilaga "Diskussionsunderlag gällande kårens representationsbudget"
- Budgeten för representation har ej ändrats sedan 2010. Styrelsen diskuterar hur presidiet ska förhålla sig till bristande pengar för att gå på samtliga representationsuppdrag. Styrelsen ställer sig positiva till att presidiet går över budget om så krävs.
13. Spawning in framtiden, sätta datum?
- Styrelsen diskuterar ett framtida, mer avkopplat och inofficiellt möte för att diskutera vårterminen. Tiden för detta sätts till tidiga december.
14. Övriga frågor
- Elisabeth har en hylla liggandes där hemma, som kan införskaffas till kårens lokaler. Styrelsen ser positivt till detta hylletillägg.
- Styrelsen diskuterar planeringsgruppen för novischåterträffen.
15. Mötets avslutande
- Ordförande Oskar Hansson förklarade mötet avslutat kl 12.31.

  
ordf      sek      jus

Vid protokollet



---

Oskar Hansson  
*mötesordförande*




---

Alexander Nymark  
*mötessekreterare*



---

Linnea Karlsson  
*justerare*



ordf    sek    jus